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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde på Firhøjskolen 
Dato:  4. april 2016 Tidspunkt:  17:00 - 19:30 Sted: Det lyserøde kabinet 

(lokalet ved 
madkundskab) 

Møde indkaldt af:  

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde 

Arrangør  

Referent: AV 

Tidtager:  

Deltagere: Pernille Kofoed, Sonny Storgaard, Ann-Marie Bengtzen, Johni Christensen, Jørgen 
Feldthusen Lüthje, Tina Quaade Olsen, Una Bettina Arlet Andreasen, suppleant Lasse 
Bay Jensen, elevrep: LH, MP, JMI, AV, LT. 

Afbud: PKO, LBJ, AMB, elever 
 

 

1. Emne:  Nyt fra elevrådet v. elevråd/AV(5 min.), information. 

Diskussion: Elevrådet fortæller fra deres elevrådsmøde 
1. Ingen elever ønsker at deltage i SKB møder. Vi ser, om vi kan få en 

rotationsordning i gang til næste møde. For fremtiden er det betingelse for 

at være med, at man vil være med til et, eller to SKB møder. 
2. Elevrådet vil gerne prøve at afvikle den tidligere planlagte fest: 

a. Grillfest udenfor på det grønne område m. turneringer 
b. Strandtur m. Grill, soppe og beachvolley - det kunne også være i 

skoletiden i sidste uge før sommeren. 
c. Gerne SKB medlemmer med igen 

3. Eleverne savner en skolebod - hvad kan vi gøre? 

4. Skolegården og sponsormidler til indretning af do.: Pannabane - 
basketkurv. Gerne bane m. fliser ligesom i SFO 

 

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

1. Vi skal finde en dato sidst i maj. Forslag drøftes 
med elevrådet. Elevrådet og kontaktlærer finder en 
dato - som passer i programmet. 

2. Festen kunne være en torsdag, da ungdomsskolen 

slutter snart. 

AV  

3. Der skal helst være to elever med til 
skolebestyrelsesmøderne 

4. Vi lægger elevrelevante punkter i starten af 
skolebestyrelses møderne. 
 

AV  

5. Skolebod: Ideer til skolebod medbringes til næste 
møde. 

  

 

 

2. Emne:  Nyt fra SFO (V. JMI) (5. min) 

Diskussion: JMI orienterer fra SFO 

Konklusion(er):  Personaledag på lørdag hvor der planlægges. Desuden instruktion til rollespil.  
 JMI er blevet spurgt om, vi vil være med til en SFO festival i samarbejde med 

Gimle. Det vil SFOen gerne. 

 SFOen er i gang med at spire krydderurter ifm. vores Green-line initiativ. 
 Lørdag d. 28.05. bliver der arbejdsdag på SFOen. SFOen sørger for kaffe og 

boller, og så er der fælles arbejdsindsats og fælles mad senere. Måske er det en 
god ide at lave en liste over ønske-opgaver der skal udføres, så evt. handymen 
kan melde sig på. Johni foreslår at vi bruger EUCs gratis håndværkerservice, 
hvor man kun betaler for materialer, men arbejdet udføres af elever. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Der er ofte lys tændt i SFOen om natten. Kan vi gøre 
noget ved det? 

JMI  
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3.Emne:  Budget 2016 og regnskab 2015 

Oplæg Status på regnskab 2015 

Konklusion(er):  Vi går ud af 2015 med det forventede underskud. 

 
 Mærsk støtter økonomisk til at uddanne i manglende linjefag - men ikke til 

vikarudgifterne i den sammenhæng.  
 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

4.Emne:  Timefordelingsplan præsenteres 

 Timefordelingsplan præsenteres på mødet. Herunder forklaring på forskellige 

udfordringer i timefordelingsplanen. 
 

 UVM fastsætter min. timetal for fagene - vi kører altovervejende med disse 
timetal. De tal står ud for hver klasse/fag. 

 UVM fastsætter også et fast antal skoletimer i alt pr. år pr. årgang. De tal står 
nederst i budgetkolonnerne. 

 Da eleverne ikke har kristendom i 8. klasse (mange elever går til præst) er det 
prioriteret at  kristendom i 9.klasse tildeles en lektion mere pr. uge. 

 Der kommer ny naturfagsprøve, som integrerer alle naturfag. På den baggrund 
har medarbejder og ledelse sat sig sammen og besluttet, at der bliver oprettet 
fagdage, hvor man har alle naturfag i løbet af en dag. Det giver muligheder for 
naturfaglig tværfaglighed og fleksibilitet ift. projekter og ture. Der bliver et antal 
temaer, som eleverne skal gennemgå før prøven - der bliver tilknyttet 
ekskursioner til disse temaer. 

 Vi arbejder på at få "en grøn linje" gennem naturfagsundervisningen fra 0- 

klasse  til 9. klasse, samt inddrage grønne aktiviteter i SFO også. 
 Kan skoledagen for indskolingen forkortes og dermed give børnene mere tid i 

SFOen. Der kan de førnævnte aktiviteter komme på banen.  
 Tanker vedrørende oprettelse af et "pusterum" med daglig bemanding for 

udfordrede børn. 
 

Konklusion(er):  
Holdningstilkendegivelser: 

 God ide at omlægge skoledagen med mindre tid i skolen og mere i SFO for 
de mindste.  

 De har godt af at få meget bevægelse. 
 God ide med naturfagsdage. 

 Vigtigt at have fornuftige mål for at omlægge skoledagen. Hvad vil vi have, 
at de kan få ud af at omlægge tiden, fx trivsel, bevægelse, læring. 

 Lektiecafeen fungerer meget forskellig fra klasse til klasse  
 Vi skal holde fast ved bevæge- og læsebånd. 
 Vi skal overveje hvordan vi anvender SFOens ressourcer. 
 Frikvarterer skal blive ved med at have en brugbar længde ift. behov for 

bevægelse og spisning. 

 Vigtigt at bruge et "pusterum" på en faglig/pædagogisk måde, så der er 

mulighed for fordybelse. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

 LT  
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5. Emne:  Elevernes trivsel og revidering af politik (workshop - der arbejdes i mindre 
grupper) 

Diskussion: Revidering af trivselspolitik. Opsamling fra sidste møde. 
Herunder orientering om hvordan vi arbejder med at nedbringe fraværet i skolerne. 
 

 

Konklusion(er): Punktet udskydes 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

 LT  

   

   

 

6. Emne:  Skolebestyrelsens årsberetning 

Diskussion: Forslag om d. 9. maj i forlængelse af SKB mødet. 

Indhold: Gode ideer medbringes. 

Konklusion(er):  Udskydes til næste møde 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Alle tænker over gode måder at fremlægge beretningen 
på. 

Alle  

   

   

 

 

7. Emne:  Gensidig orientering (5 min.) 

Orientering  

  

Orienteringspunkter Ansv
arlig: 

Deadlinedatoer 

 Næste mødedato d. 9. maj LT  

 Doktor Ren kommer på besøg. Kursus vedrørende hånhygiejne   

Borgmesterbesøg 27.04.16 
 Modtagelse på p-plads af elever og en lærer 
 Morgensang 
 Morgenbrød 

 Møde m. ledelsen 
 Rundvisning på skolen 

LT  

Besøg ifm. Sylig læring 04.05.16   

Møderækken 2016 2017 for Skolebestyrelses møder er vedtaget.   

   

   

 

8. Emne:  Lukket punkt 

Diskussion: Henvendelse fra en forældregruppe 

Konklusion(er): Skb. blev orienteret. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 


